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módosítását, mely szerint 1. napirendi pontként a meghívó szerinti 1. napirendi pontot: „A 

Szentendrei Rendőrkapitányság 2016. évben végzett rendőri tevékenységéről”, 2. 

napirendi pontként a meghívó szerinti 2. napirendi pontot: „A Közterület-felügyelet 2016. 

évi elvégzett munkájáról”, 3. napirendi pontként a meghívó szerinti 18. napirendi pontot: 

„Szentendre Város Önkormányzatának gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásáról a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. tv. 
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T.29. 

Püspökmajor Lakótelepi Bölcsőde 

intézményvezetői pályázat kiírásáról 
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15.        
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Kéri Mihály                      

gazdasági vezető 
Herczeg Mária 

18. 
A Szentendrei Péter-Pál Alapítvány 
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1. Beszámoló a Szentendrei Rendőrkapitányság 2016. évben végzett rendőri 

tevékenységéről 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Megadja a szót 

Kovács László Rendőrkapitány Úrnak. Említi, hogy látta, hogy sokat javultak a statisztikák - 

legalábbis a városban. Kéri, hogy mondja el nagyon röviden, mi a helyzet a városban, mi 

változott, minek a hatására. Továbbá az lenne még a kérdése, hogy mi a helyzet azzal, hogy a 

határra sok rendőr van még levezényelve Szentendréről? 

  

Kovács László Szentendrei Rendőrkapitányság vezetője: Köszönti a bizottság tagjait, 

elmondja, hogy éppen most kezdődött meg a 6. éve Szentendrén. Annak idején éppen április 

1-jén érkezett - 5 évvel ezelőtt - Szentendrére „áprilisi tréfaképpen”. De hát azért 

komolyabbra fordítva a szót, elmondja, hogy nyilvánvalóan a beszámolóban minden le van 

írva, de kiemelne néhány fontos csomópontot, amelyet nagyon-nagyon fontosnak tart 

elmondani - ami miatt érdemes benézni a számok mögé. Örömmel számol be arról, hogy az 

elmúlt három évben folyamatosan sikerült csökkenteni a bűncselekmények számát a teljes 

illetékességi területen, és ebbe beletartozik intenzíven Szentendre városa is. Lehetne ez 

csalóka, és foghatnák statisztikai huncutságra is adott esetben, hogyha az egyes kiemelt 

kategóriákat nem méregetnék külön. A kiemelt kategóriákba ilyenek vannak benne például, 

hogy lakásbetörés, családi ház betörés, gépjármű lopás. Ha valakinek például elviszik a 

kerékpárját a HÉV állomásról, vagy kilopnak az udvaráról egy lyukas talicskáját, az 

valószínűleg még gondolhat is olyat, hogy ezért még nem érdemes elmenni a hatóságokhoz. 

De ha valakinek betörnek a lakásába, vagy betörik az ablakát, akkor nincs mese, olyan nincs, 

hogy ne forduljon a Rendőrséghez, már csak azért is, mert a Biztosító az első mozdulatra 

könyékkel lepattintja, és azt mondja, hogy amíg nincs rendőrségi ügy, addig nem fogják 



 

kártalanítani, nem fognak neki fizetni. Annak örülnek nagyon, hogy ezekben a nagyon-

nagyon súlyos kiemelt kategóriákban is intenzív csökkenés volt a területükön, betudható ez 

annak, hogy a tavalyi évben is folyamatosan - egy központi kormányzati program alapján 

támogatott közterületi szolgáltatóként tudták a járőrszolgálatot ellátni. A kollégákat vissza 

tudja hívni e feladatot ellátni. Ez egyrészről azért is nagyon üdvös, mert a közterületi jelenlét 

meg tud emelkedni, több kolléga tud lenni kint az utcákon. Másrészről azért nagyon fontos, 

mert olyan nagyon sokat nem emelkedik, mert gyakorlatilag majdnem minden második héten 

érinti a szentendrei rendőrséget is a déli határ megerősítésének feladatrendszere. Ez azt 

jelenti, hogy ilyenkor két hetente egy szép kis kontingens levonul a déli határhoz, és eltölt ott 

nagyjából egy hetet - a technikai határzár védelmét látják el, a déli határon átjutó migránsokat 

szedik össze. A korábbi jogszabály szerint és a mostani szigorított jogszabály szerint járnak el 

a kollégái. Azok az emberek, akik innen hiányoznak a közterületről, azokat pedig vissza kell 

pótolni, és ezért is nagyon-nagyon fontos az, hogy ez a plusz forrás gyakorlatilag a tavalyi 

évben is végig rendelkezésükre állt. A bűncselekményszám csökkenés és a különböző 

felderítési eredményességi mutatók pozitívan alakultak az elmúlt évben. E mutatók 

tekintetében a 2015. év a 2014. évhez képest egy nagyon nagy ugrást mutat, és úgy általában 

az elmúlt öt évben egy igazi csúcspont volt. A Szentendrei Rendőrkapitányságnál is be van 

vezetve egy szervezeti teljesítményértékelési rendszer, amely nagyon sok szempontot vesz 

figyelembe, ez ad egy mérőszámot, és ez alapján értékelik a munkájukat már nagyon sok éve. 

A 2015. évi számok kifejezetten nagyon szépen alakultak, Pest megyében is egy előkelő 

pozíciót biztosított számukra, nem mintha ez elmondása szerint annyit számítana, tehát, hogy 

egymáshoz kellene méregetniük magukat. Elmondja, hogy azt tartja inkább fontosnak, hogy 

ezeket a számokat a 2016. évben is sikerült elérniük, tehát sikerült megtartaniuk azokat az 

eredményeket, amelyeket a korábbi évben sikerült elérni. Ez mindenképpen fontos. Aki 

szervezetfejlesztéssel foglalkozik, az nagyon jól tudja, hogy egy aránylag gyengén prosperáló 

céget megugratni és mutatni egy kiemelkedő teljesítményt, ez nem ugyanolyan nagy truváj, 

mint ezt két-három-négy évig fenntartani, és egy azonos termelési mutatót valahogy kihozni. 

Gyakorlatilag minden egyes területen, a vagyon elleni bűncselekményekre vonatkozóan, 

csökkenéssel tudnak számolni. Eszerint a lopások, lakásbetörések, családi ház betörések 

száma is csökkent, és még a hétvégi ház feltörések száma is csökkent - jól kezelhetővé vált. A 

nyomozási eredményességek megfelelő módon alakultak, és sikeres volt. Gyakorlatilag ennek 

az egésznek a pörgető rugója az az, ami tavaly volt és nem sok újdonság van benne: a 

közterületi jelenlét hatására egy picit csökken a bűncselekményszám, a bűnügyi szolgálat 

mélyebben tud ebbe belenyúlni. Nagyon sok előzetes letartóztatottjuk volt, a tavalyi évben 

majdnem végig hat-hét-nyolc letartóztatottjuk volt, akiket gondozniuk kellett, etetniük, illetve 

elvinniük ide-oda, de véleménye szerint ez mindenféleképpen megérte, mert egy régi rendőr 

mondás szerint „aki le van tartóztatva, az nem tud betörni” - ez egy nagyon fontos dolog, de 

szakmán kívül is értendő. Hozzáteszi, hogy nagyon fontos szerepe volt ennek abban, hogy így 

tudtak haladni. Továbbá elmondja, hogy a tulajdon elleni szabálysértések tekintetében a 

területükön a terménylopás nem jellemző, inkább a falopás az, ami megvalósulhat, egyébként 

pedig a bolti lopások jellemzőek, illetve a benzinkutakon jelenik meg egy-egy, de szerencsére 

ebben is igen hatékonyak - két kolléganője van, akik ezzel foglalkoznak, és nagyon 

hatékonyak voltak. Egyébiránt kiemelt teljesítmény céljaik vannak, ezeket szerencsére 

sikerült nagyon-nagyon vastagon megugraniuk. Ez a legfontosabb dolog - hiszen a bűnügyi 

helyzet nagyjából konszolidálódik a területükön, és úgy gondolja, hogy sok tartalékuk már 

nincsen ebben -, ennél már sokkal lejjebb nemigen fognak tudni menni, hiszen minden egyes 

területnek van egy természetes bűnhordozása. Például nagyjából ki lehet számolni, hogy egy 

influenzajárvány alatt hány ember fog megbetegedni - ez valahogy így igaz a 

kriminalisztikára is. Amivel viszont még adósak, és elmondta ezt a tavalyi évben is a 

beszámolójukban, hogy a közlekedési balesetek helyzetét nem igazán sikerült kezelniük. 

Tudják, hogy szegényes a közlekedési infrastruktúra, és óriási az átmenő forgalom, nem segít 



 

rajta a budakalászi csomópont, továbbá nem segít rajta az, hogy Szentendrén még nem 

sikerült a zöldhullámot végigbiztosítani, és meggyőződése, hogy ha készen lesznek a 

kerékpáros nyomvonalak, azok sem fog túl sokat segíteni rajta. De a tavalyi évben folytatták 

azt a tendenciát, illetve azt a tevékenységet, amelyet 2015-ben megkezdtek. Úgy gondolják, 

hogy a személyi sérüléses balesetek számát (pláne a súlyos személyi sérüléssel járó balesetek 

számát) egy módon lehet csökkenteni - úgy, hogy az embereket ráveszik, hogy kössék be a 

biztonsági öveiket. Ha a szép szó elfogy, akkor - mivel kukoricára térdeltetni felnőtt embert 

nem lehet, ezért a közigazgatási eljárás szabályai szerint kell, hogy eljárjanak. A tavalyi évben 

náluk sokkal nagyobb Rendőrkapitányságon volt olyan, ahol akár 300-400 db szabálysértéses 

eljárás is megindult, területükön tavaly ez 1.440 db volt, de nem mind a biztonsági övhöz 

kötődött, ez nagyjából a fele volt. Ez azt jelenti, hogy az elején, amikor megkezdték ezt a 

tevékenységet, nagyon-nagyon könnyű volt olyan embert találni, aki nem használta a 

biztonsági övét. Azért most már sokkal-sokkal óvatosabbak az állampolgárok. Mindenkitől 

elnézést kér, aki ennek áldozatává vált, de úgy gondolja, hogy ha egy csekk révén meg lehet 

valakit arra tanítani, hogy majd nem fog meghalni, ha egy baleset történik, akkor a súlyos 

sérüléssel járó baleset könnyű sérüléssel járó baleset lesz, a könnyű sérüléssel járó baleset 

anyagi káros lesz - akkor ez emiatt nagyon-nagyon fontos. Ennek a nagyon agresszív és 

kemény fellépésnek és a sebességméréseknek köszönhetően a tavalyi évben 8%-kal sikerült 

csökkenteni a súlyos sérüléses balesetek számát. Ezt Pest megyében nagyjából senki nem 

tudta utánuk csinálni, sokkal kedvezőbb közlekedési infrastruktúrával rendelkező területeken 

sem sikerült elérni, úgyhogy erre rendkívül büszkék. Említi, hogy a legális migráció 

területükön nem igazán jelent problémát, a határ megerősítéséről pedig már szót ejtett. A 

közterületi jelenlétüket nagyjából ugyanúgy szervezik, ahogyan már eddig is szervezték. 

Hozzáteszi, hogy nagyon jó az, hogy az önkormányzat segít nekik abban, hogy a kiemelt 

időszakokban a Közterület-felügyelettel együtt, közösen eljárva, többen tudjanak kint lenni az 

utcákon, ez rettenetesen sokat számít. Nagyon-nagyon sok segítséget kapnak a Polgárőrség 

Szentendre Egyesülettől. Óriási utat járt be a szentendrei polgárőrség. Hozzáteszi, hogy itt ült 

akkor is, ebben a teremben, amikor nagy szkepticizmussal beszéltek arról, hogy mi lesz ebből 

a szentendrei polgárőrségből. Nagyon köszöni, hogy az akkori vezetők, bizottsági tagok 

bizalmat szavaztak számukra, mert elmondása szerint rengeteget tesznek azért, hogy a város 

biztonságos legyen, de természetesen vannak adósságaik, és ez már nem a tavalyi év, hanem 

az idei év fejleménye. Ezelőtt körülbelül két héttel, a Polgármester Úrral és az Általános 

Alpolgármester Úrral volt egy megbeszélés, ahol azt kérték, hogy kiemelten figyeljenek oda a 

belváros és a Dunakorzó karbantartására, mert valamiféle generális nevelési problémák 

kezdenek kiütközni, amelyek mindig is kiütköztek, csak most már azért tényleg elért egy 

bizonyos szintet. Az elmúlt két héten, péntekenként egy kis csapattal végigjárták a belvárosi 

szórakozóhelyeket, és próbáltak valamiféle életmód-kultúra előadásokat tartani, ebben a 

Polgárőrség végig a segítségükre volt, illetve a múlt pénteken a Közterület-felügyelet is 

becsatlakozott. Most egy kicsit elmennek tojást festeni meg locsolkodni, és ha túl vannak a 

Húsvéton, akkor ezt mindenféleképpen igyekeznek majd ezt tovább folytatni. Nyilvánvalóan 

teljes körű megoldások nem lesznek, de úgy gondolja, hogy látszik és érezhető, hogy ha 

pénteken van egy fokozott jelenlét itt a belvárosban, akkor az már képes a szombati napot is 

picit moderálni, hogy egy kicsit kulturáltabban tudják elviselni. Illetőleg, ha ezt most ebben a 

felhozó fázisban végigviszik áprilisban, májusban, akkor van egy kis esélyük, hogy a nyarat is 

egy picit kulturáltabban tudják elviselni. Szeretné viszont azt itt és most jelezni, hogy egy 

problémát tudnak azonosítani - azon túl, hogy zajonganak, rosszalkodnak, meg mindenféle 

egyebeket csinálnak, rettenetesen sokat szemetelnek a gyerekek a belvárosban. Bár az is tény 

egyébként, hogy mire az összes kínai turista elhagyja Szentendre belvárosát, délután 18:00 

óra környékére, akkorra az összes szemetes megtelt, addigra már ezeken a pontokon túl 

vannak. Tény, hogy még a jó szándékú gyermek is, aki a szemetét valahová el akarná 

helyezni, az is kint fogja hagyni lent a gáton, a másik gyermek pedig, aki jön, és oda le akar 



 

ülni, az egy laza mozdulattal lelöki a szervízútra, és akkor utána meg hétfőn reggel ott kell 

takarítani jobbra-balra. Ez az eddigi időszaknak egy nagyon komoly meglátása, és ha lehet, és 

ha van módja a városnak arra, akkor lehet, hogy ezen érdemes lenne elgondolkodni. 

Meglátása szerint nekik is egyszerűbb lenne azt mondani a gyermeknek, hogy oda vigye el a 

szemetet, és oda dobja bele, mert akkor megdicsérik, hogy nagyon ügyes kisfiú és nem 

szólnak az anyukájának. Hozzáfűzi, hogy ezt mindenképpen folytatni szeretnék. Továbbá 

beszámol arról, hogy a rendezvény biztosításaik zökkenőmentesen lementek. Igazi gyűrt 

törvényes rendezvényeik nem voltak. Az „igazi gyűrt törvényes” rendezvényt úgy érti, hogy 

ahol valami rettentő komoly felháborodás is lett volna, ami adott esetben akár átcsaphatott 

volna bármiféle közrendvédelmi problémába, itt mindenki, aki a gyülekezési jogát gyakorolta, 

az mindenki ezt kulturáltan tette, tehát teljesen jó volt. A nagy rendezvények Szentendrén és 

az egész területükön kellemesen lezajlottak, függetlenül attól, hogy az éppen a Visegrádi 

Palotajátékok, vagy adott esetben Eperfesztivál, vagy egy Szentendrei Sörfesztivál volt. A 

körzeti megbízottjaik megvannak, és Szentendrén ráadásul nem is változtak, stabilak, és úgy 

gondolja, hogy meglehetősen jó munkát végeznek, iskolarendőr tevékenységgel foglalkoznak, 

bűnügyi felderítéseket végeznek, részt vesznek a közös munkában a Közterület-felügyelettel, 

illetve most már egyre több járőrszolgálatot is adnak, vagy határvédelmi szolgálatot vállalnak, 

ha kell. Tájékoztatásként elmondja, hogy az igazgatásrendészeti feladatuk az egy 

adminisztratív jellegű feladat. Leginkább jellemző még - a szabálysértéseken kívül - az, hogy 

maguktól jönnek az ügyfelek. Ami nagyon érdekes még, és ez benne van a beszámolóban is, 

hogy most már közel 2.500 db fegyver van nyilvántartásuk szerint az illetékességi területükön 

belül. Leginkább vadászok és sportlövők tulajdonában. Hozzáteszi, hogy azért ezzel már egy 

kisebb gerilla hadsereget is fel lehetne fegyverezni. Bűn- és baleset-megelőzési 

tevékenységük úgy gondolja, hogy meglehetősen kiegyensúlyozott, pláne úgy, hogy egynél 

kevesebb bűn-megelőzési, illetve egynél kevesebb baleset-megelőzési előadó van a 

Szentendrei Rendőrkapitányságon dedikálva. Említi, hogy ezzel együtt működtetik a 

Facebook oldalukat, nagyon sok programot szerveznek. Elmondja, hogy az elmúlt évben is 

közel 2.000 gyermek járt a Szentendrei Rendőrkapitányságon, jönnek, és nagyon szeretik 

őket, nagyon aranyosak. Említi, hogy ők is rengeteg iskolába járnak ki. Minden évben 

gyakorlatilag van egy kis közös program, együttműködnek a szentendrei KEF-fel 

(Kábítószerügyi Egyeztető Fórummal). Nem kell mondania, hogy milyen komoly munkák 

folynak a háttérben még most is. Kapnak ezekhez komoly támogatást, amelyet nagyon-

nagyon köszönnek, mert így tudnak olyan hiánypótló ismeretanyagot a gyerekeknek átadni, 

amelyet a szülők nem azért nem tudnak átadni, mert nem akarják, vagy azért, mert nincs 

idejük, hanem mert egyszerűen nem rendelkeznek vele. Folyamatosan igyekeznek részt venni 

a szentendrei közéletben, szeretik, hogyha van egy-egy dolog, akkor azzal kapcsolatban 

megkérdezik a Szentendrei Rendőrkapitányság véleményét is. A tájékoztatást is meglehetősen 

komolyan veszik, minden héten megjelenik a Szentendre Rend Trendje tájékoztatójuk, amit 

körbeküldenek az önkormányzatoknak, és mindenkinek - aktuális hírekkel, illetve megelőzési 

információkkal. Nagyjából havonta egyszer személy szerint a Rendőrkapitány Úr is 

nyilatkozik a Szentendrei Tv-ben vagy Rádióban, attól függően, hogy mire van igény. Említi, 

hogy a Kábítószerügyi Egyeztető Fórum, illetve a baleset megelőzés már elhangzott. Nagyon 

köszöni, hogy megtarthatták a második Őrzők Napját Szentendrén, lélekben már készül a 

harmadikra. Általános Alpolgármester Úrral is beszéltek erről, hogy nagyon örülnek annak, 

hogy most már komoly felajánlások is vannak. A Váci Szakképzési Centrum Petzelt József 

Szakgimnáziuma és Szakiskolája például felajánlotta, hogy a szervezőségnek főzni fognak a 

rendezvényen gulyáságyukban, és ez egy külön élmény lesz. Úgy gondolja, hogy nagyon-

nagyon örülhetnek annak, hogy ilyen lehetőséget kaptak a várostól, és tudtak olyan programot 

szervezni, ami egy városi program lett. Ez olyan Mátyás királyos, hogy jöttek is, meg hagytak 

is, meg nem is, de azért mégis csak valami megtörtént. Folyamatosan részt vesznek olyan 

forgalomtechnikai programokban, amivel lehet támogatni. Hozzáfűzi, hogy az 



 

önkormányzatot, a polgárőrséget, a Közterület-felügyeletet, az együttműködő szervezeteket 

már említette - nagyon köszöni mindenki támogatását. A jövő évben egyértelműen szeretnék 

ezeket az eredményeket megtartani, és nem engedni ezekből egy jottányit sem. Nem akarja 

ezt elkiabálni, de az első négy hónap eredményeit tekintve, sokkal jobban indultak neki ennek 

az évnek, mint a tavalyinak a bűnmegelőzés területén. Bíznak benne, hogy ezeket az 

eredményeket meg tudják tartani. Szeretnék még csökkenteni a balesetek számát, mert ez 

nagyon-nagyon fontos lenne, továbbá szeretnének még olyan projekteket indítani, amelyek 

kifejezetten ezt célozzák. Bűnmegelőzési területen már van közös tevékenységük, és ez 

mindenképpen nagyon fontos. Hozzáteszi, hogy van ezenkívül még egy-egy szakmai prioritás 

is, amely számukra nagyon fontos, például, hogy szeretnék a nyomozásokat gyorsabban 

befejezni. A beszámolóban található egy hátsó táblázat, mely alapján Szentendrén a 2010. 

évben 715 regisztrált bűncselekményről beszélhetünk, amely felment 1193-ra például a 2012. 

évre, de a tavalyi évben már 651 regisztrált bűncselekményről beszélhetünk, tehát a 2014-

2015-2016. évben egy folyamatosan csökkenő tendencia tapasztalható, és ebben benne 

vannak a nagyon súlyos bűncselekmények 20-30%-os csökkenése is. Említi, hogy röviden 

ennyit szeretett volna elmondani, és természetesen minden kérdésre örömmel válaszol.  

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Elmondja, hogy reméli, hogy ez nevelő célzattal 

egy kicsit jobb mederbe tereli majd az ifjúságot. Említi, hogy nem tudja, hogy a bizottsági 

tagok ezt hogyan tapasztalták, de belvárosi képviselőként arról tud beszámolni, hogy az 

elmúlt években a Dunakorzón olyan italozás volt, ezenkívül rongálások, például padok 

bedobása a Dunába - rengeteg kárt okoztak, és ezért is kérték a Szentendrei 

Rendőrkapitányság segítségét, melyet ezúton is köszön, és bízik benne, hogy hatásos lesz. 

Továbbá elmondja, hogy egy szerződés keretében a VSZN Zrt. munkatársai reggel és este 

végzik a kukák ürítését, nem tudja, hogy ez elegendő-e. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Javasolja, hogy a szemétgyűjtéssel kapcsolatban lehetne 

esetleg azt kérni, hogy még péntek-szombat este 18:00 óra körül is ürítse ezeket a kukákat a 

VSZN Zrt. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Elmondja, hogy szól majd a VSZN Zrt.-nek. A 

szerződés szerint a munkatársaik hétvégén is mindenképpen végzik a kukák ürítését reggel és 

este is, tehát nem tudja, hogy a fiatalok miért hivatkoznak arra, hogy nincs hova beledobniuk 

a hulladékot, de megkéri akkor a VSZN Zrt.-t, hogy pénteken este is végezzék. Hozzáteszi, 

hogy számtalanszor járt kint a Dunakorzón, szombaton is, vasárnap is, kutyasétáltatás közben 

is, és a feje mellett csak úgy repült el az üveg. 

 

Kovács László Szentendrei Rendőrkapitányság vezetője: Hozzáteszi, hogy nem azt 

mondja, ez minden problémát megold, de a véleménye szerint legalább érdemes lenne 

megpróbálni egy-két hétvégén, hogy hátha ez segít. Hozzáfűzi, hogy ha ez nem segít, akkor 

nem érdemes erre nyilván külön pénzt fordítani, akkor más megoldást próbálnak majd 

javasolni.  

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratórium elnök: Kérdése Kovács 

László Szentendrei Rendőrkapitányság vezetőjéhez, hogy kimondhatja-e, hogy a Közép-

magyarországi régióban Szentendre egy biztonságos város. 

 

Kovács László Szentendrei Rendőrkapitányság vezetője: Elmondása szerint nagyon sokat 

tesznek azért, hogy Szentendre biztonságos város legyen, de nyilvánvalóan nem tudnak olyan 

településsel versengeni, mint Ráckeve, vagy Nagykőrös. Annyira speciális ennek a területnek 

a mozgása. Úgy gondolja, hogy Pest megyében nem is igazán van még egy olyan régió, 



 

amelyet ilyen szinten súlytana a turizmus, mint Szentendrét. Ettől annyira speciális és annyira 

más. Itt volt a Duna túl oldalán, így nem látta, nem is nagyon tudta azt elképzelni, hogy 

milyen az, hogy Március 15-én van itt egy ingyen Skanzen, vagy amikor elindul mindenki a 

Dobogókő felé, vagy föl Visegrád felé, és gyakorlatilag ez az oldal olyan, hogy gyakorlatilag 

egy döglött bolhát sem lehetne betömködni két kocsi közé. Úgy gondolja, hogy nagyon jó 

irányban haladnak, de nagyon sokat kell tenni, hogy teljes nyugalom legyen. Van azért egy-

egy dolog, amely a Szentendrei Rendőrkapitányság embereit is megrengeti. Véleménye 

szerint nagyon jó irányban haladnak, és mindenki, aki ebben a történetben valamit tehet, 

együtt gondolkodik. A Közterület-felügyelet, a polgárőrség „együtt gondolkodva” végzi e 

feladatot - ez is segíti a munkájukat. Aki civilként beszállhat a munkájukba, az is segít. 

Igyekeznek nem restek lenni, és dolgozni, amennyit csak lehet. 

 

Márton Andrea Vagyongazdálkodási Irodavezető: Említi, hogy a templomdombi bérlők 

többször is bejelentették már panaszként, hogy előfordult már, hogy a Templomdombon egy 

fiatalokból álló csapat dobált ezt-azt, köveket, meg ilyesmit. Érdeklődik, hogy ez ügyben 

sikerült-e már valamit tenniük. 

 

Kovács László Szentendrei Rendőrkapitányság vezetője: Elmondja, hogy emlékszik egy 

ilyen esetre, egy bejelentés hozzájuk is érkezett, az gyakorlatilag nehezen tisztázható volt, 

végül ott nem kő volt, mert említette egy hölgy, hogy valamilyen cserép, vagy ilyesmi 

lehullott. Nyilvánvaló, hogy ezekbe a pénteki akciójukba ezt is bele tudják tenni, ezeket is 

akkor le tudják ellenőrizni. De a legnagyobb probléma mégis az - és ilyen szempontból 

Szentendre is egy migrációval érintett terület lesz -, hogy ezeknek a fiataloknak akárhogy is 

nézzük, valahova menni kell. Azok a fiatalok, akik még nem elég nagyok ahhoz, hogy 

elengedjék őket Pestre, vagy féltik, és azt mondják nekik, hogy maradjanak inkább itthon, 

eljönnek ide szórakozni, és elkezdenek itt körözni. Ennek pedig olyan következményei 

lesznek, hogy volt itt például egy vendéglátóegység, ahol történt egy laza pofozkodás, és a 

rendőrök éppen alig fértek már be, mert annyian voltak már bent. Megjegyzi, ha történik ilyen 

eset, hogy hirtelen ki kell üríteni azt a szórakozóhelyet, esélye sem lesz senkinek, az emberek 

össze-vissza nyomják ott egymást, nyilván nem lesz olyan katasztrófa, mint a West-

Balkánban, de ez azért előfordul és működik. Elmondhatja, hogy most már van két biztonsági 

embere annak a vendéglátóegységnek, és ezt a tulajdonos is bevállalta - bár a részükről is 

történt ez irányban egy kis noszogatás -, hogy ez szükséges, hogy normálisan tudjon működni. 

Említették akkor cserébe neki, hogy ha bármi olyan van, amit úgy gondol, hogy az emberei 

nem tudnak kezelni, akkor már jó előre szóljon, és besegítenek nekik, ha ezt el tudják érni a 

legtöbb intézménynél, akkor ez konszolidálható lesz. A fiatalok ezt jól tudják, hogy ha az 

egyik saroknál nem lehet cigarettázni, meg rosszalkodni, akkor át fognak menni arra a 

sarokra, meg arra, és akkor kergetik őket körbe-körbe, de a végén vissza fognak térni 

ugyanoda. Ezt játszották a Püspökmajor lakótelepen is a hajléktalanokkal, átküldték őket erről 

a padról arra, de a képviselő mondta, hogy úgyis vissza fognak menni oda egy hónap múlva. 

A Templomdomb is benne van ebbe a fókuszba, a folyamatos pénteki, vagy majd még 

meglátják, hogy szombati járőrszolgálat tekintetében - tehát néha majd ritmust váltanak. Ez 

mindenféleképpen jó, mert van látványa, öten-hatan, tehát nem ketten-hárman tengnek-

lengnek. Az Általános Alpolgármester Úr visszajelzése szerint is, miután picit előző hét 

pénteken megmozgatták a szálakat, szombaton is hatással volt a városra. Soha nem tudják 

felszámolni a problémát, csak moderálhatják.   

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megköszöni a rövid ismertetőt. Hozzáteszi, hogy igyekeznek 

majd az elhangzottakhoz alkalmazkodni az utakon, és biztonságosabban vezetni. Felkéri a 

bizottsági tagokat, hogy amennyiben nincs több kérdés, javaslat, szavazzanak a határozati 

javaslat elfogadásáról. 



 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 
 

27/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. (IX. 13.) 

önkormányzati rendelet 3/c sz. melléklet a Képviselő-testület által a bizottságra átruházott 

hatáskörök 19. pontja alapján eljárva a Szentendrei Rendőrkapitányság 2016. évben végzett 

rendőri tevékenységéről szóló beszámolót a határozat mellékletét képező tartalommal 

elfogadja. 
 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Közigazgatási és Adó Iroda 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Kovács László Szentendrei Rendőrkapitányság vezetője: Köszöni a szót. Hozzáteszi, hogy 

igyekeznek a jövőben is mindent megtenni Szentendre védelméért. Továbbá elmondja, hogy 

idén nyáron is lesz Tourist Police Szentendrén. 

 

Kiss Ádám bizottsági tag megérkezett az ülésterembe, és egyúttal Fülöp Zsolt bizottsági tag 

távozik az ülésteremből, így a Jóléti Bizottság jelenlévő tagjainak létszáma továbbra is 3 fő.  

 

 

 

2. Beszámoló a Közterület-felügyelet 2016. évi elvégzett munkájáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Elmondja, hogy 

részben már hallottak a Közterület-felügyelettel való jó munkáról. Előzetesen már jelezte, 

hogy tavaly a Közterület-felügyeletnél létszámgondok voltak, érdeklődik, hogy ezek hogyan 

alakulnak. 

 

dr. Ligetfalvi Kinga Közigazgatási és Adó Irodavezető: Elmondja, hogy a létszámgondok 

jelen pillanatban a lehetőségekhez képest helyreálltak. Ez azt jelenti, hogy négy fővel 

dolgoznak most. Tudni kell, hogy a Hivatalban két betanuló fázisban lévő közterület-

felügyelő van. Igyekeznek úgy felosztani a munkát, hogy a súlypontok oda kerüljenek, ahová 

szükséges. Továbbá elmondja, hogy azt gondolja, hogy igyekeznek mindenhol ott lenni, és 

minden olyan feladatot ellátni, ami a vezetőség részéről érkezik. A tavalyi évben a városi 

rendezvények volt az egyik olyan változás, ami a munkájukat érintette. Ez azt jelenti, hogy 

minden városi rendezvényen minden nap este 22:00 óráig van felügyeleti jelenlét nyáron 

hétvégénként. Május 1-jétől szeptember végéig, illetve az Adventi időszakban dolgoznak a 

felügyelők hétvégén. Ami a tavalyi évben óriási energiájukat kötötte le, az a Dunakorzón és a 

Fő tér felé a bírságok. Hozzáteszi, hogy 1.500 fölött vannak ügyszámban, amelyekben 

dolgoztak ezen a területen. Ez iszonyatos adminisztratív munka, igyekeznek magukat utolérni, 

de nagyon jó arányban sikerül ezeket a feladatokat elvégezni.  

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Említi, hogy a bírságolásokkal kapcsolatban képviselőként 

érkezett hozzá lakossági panasz. Nem azt vitatják, hogy megbüntették őket, hanem azt, hogy 

Budapesten jellemzően egy héten belül megkapják a büntetésről az értesítést, itt pedig volt, 

hogy két hónap volt. Ismer olyat, akinek 900.000 Ft jutott a Dunakorzón való áthajtásért.   



 

 

Petricskó Zoltán Általános Alpolgármester: Érdeklődik, hogy az illető nem ismeri a 

KRESZ-t. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Említi, hogy az illető elismerte a behajtást. Nem azt mondja, 

hogy nem, hanem, hogy ezen jó volna gyorsítani. 

 

Petricskó Zoltán Általános Alpolgármester: Hozzáteszi, hogy változás lesz. 

 

dr. Ligetfalvi Kinga Közigazgatási és Adó Irodavezető: Elmondja, hogy ez tényleg így 

volt. Nyilván belekezdtek egy olyan feladatba, aminek nem tudták a mértékét, nem látták 

előre, hogy ez mekkora feladatot fog jelenteni. Most a kollégák szombaton is dolgoznak azért, 

hogy ezt a hátralékot le tudják minél hamarabb dolgozni. Nagyon jól állnak, azt gondolja, 

hogy körülbelül két héten belül odáig jutnak, hogy naprakészek legyenek. A fővárossal azért 

nem összehasonlíthatóak, mert ott olyan profi szoftverrel végzik ennek az adminisztratív 

részét, amely náluk per pillanat nem áll rendelkezésre. Továbbá elmondja, hogy voltak 

tanulmányúton a VIII. kerületben, most már több alkalommal, és felvették a kapcsolatot azzal 

a céggel, aki azt a szoftvert gyártja. A jövő héten, vagy az azt követő héten megpróbálnak 

velük egy asztalhoz leülni, és végigbeszélik, hogy melyek azok a lehetőségek, amelyeket be 

tudnának vezetni. Hozzáteszi, hogy az a céljuk, hogy naprakészek legyenek a bírságok 

kiszabásában. Hozzáfűzi, hogy nagyon jók a lehetőségek. 

 

Kállai Zsuzsa Közterület-felügyelet Csoportvezető: Említi, hogy egyetlen dolgot szeretne 

csak a bírságoláshoz kapcsolódóan elmondani, hogy a gyakorlatban ez hogyan zajlik. Az 

embereknek a nagy része azt mondja, hogy igen tudom, hogy ott a tábla, de arra gondoltam, 

hogy ha megkívántam a lángost, nem fogok oda begyalogolni - behajt tehát a Dunakorzóra. 

Tavaly rendszeresen, szó szerint demonstratív módon, egyenruhában, láthatósági mellényben, 

rendőrrel közösen álltak szó szerint az út közepén. A Péter Pál utca kereszteződésénél 

beszűkül az út, fekvőrendőr/forgalomlassító küszöb, táblák vannak - ki van tehát táblázva 

megfelelően, véleménye szerint még túl is van táblázva. Az illető megállt, megnézte a táblát, 

lelassított, majd gondolt egyet és behajtott. Félreállították. Elkezdett az illető vitatkozni, azt 

mondta, hogy márpedig joga van ide bejönni, mert az étterembe megy ebédelni. A rendőr 

kérte, hogy akkor állítsa le a gépkocsit és nézzék meg, hogy milyen tábla van oda kirakva. 

Megjegyezte, hogy olyan tábla van, amitől ő be tud jönni. Mondták, hogy akkor kezdjék el 

fentről lefelé értelmezni a táblát. Mondta, hogy ez a tábla azt jelenti, hogy bejöhet oda 

ebédelni, aztán meg volt sértődve, hogy megkapta a 30.000 Ft-os csekket ott a helyszínen. 

Meglátása szerint sajnos az emberek nem jogkövetőek, és nem tartják be a tábla 

rendelkezéseit, még ha egyenruhás van a helyszínen, akkor sem - ezért kerül ilyen 

mennyiségű bírság kiszabásra. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megjegyzi, hogy mindenképpen rendpárti a közlekedés terén, 

de elképzelhető, hogy van olyan vétlen ember, aki nem vette észre, hogy ott az új tábla. 

 

Kiss Károlyné bizottsági tag: Említi, hogy véleménye szerint az a tábla olyan helyen van, 

hogy azt nem lehet nem észrevenni. 

 

Petricskó Zoltán Általános Alpolgármester: Elmondja, hogy rendszeresen szokott kimenni 

a közterület-felügyelőkkel a belvárosba, és ugyanezt tapasztalja, hogy a gépjárművezetők oda 

megállás nélkül behajtanak.  

 

 



 

Kállai Zsuzsa Közterület-felügyelet Csoportvezető: Említi, hogy a beérkező bejelentésekre 

- címekre - megpróbálnak minél hamarabb reagálni, és mellette egy-egy településrészt/ 

városrészt ellenőriznek. Ez például abból áll, hogy végigjárják a három lakótelepet. Az 

állomás és a lakótelepek azok, amelyek kiemeltek, mert ott vannak a mindennapi 

tapasztalatok szerint azok a problémák, amelyeket kezelni kell. Pannóniatelep, Izbég, 

Papsziget és környéke, Boldogtanya - ezek a kiemelt területek. Elmondja, hogy eszerint osztja 

be a közterület-felügyelőket, attól függően, hogy hogy tudja őket mozgatni.  

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Javasolja, hogy térjenek ki minden egyes választókerületre, 

és beszéljék meg. 

 

Kállai Zsuzsa Közterület-felügyelet Csoportvezető: Említi, hogy minden képviselőnek 

lehetősége van arra, hogy az adott településrészen is kérjen közterület-felügyeleti jelenlétet, és 

a helyszínen el is tudják mondani, hogy mi a probléma. Elmondja, hogy természetesen van 

tapasztalatuk arra vonatkozóan, hogy melyik településrésznek milyen problémái vannak, amit 

megpróbálnak kezelni. Mert más egy külsőbb rész, ahol a határon van például az, hogy lakott 

terület, viszont ott laknak, de az adott szomszédos településrész pedig már üdülőövezet. Ott 

például egy részen probléma az égetés, mert az utca egyik oldala lakóövezetben van, a 

túloldala meg már üdülőövezet - ugyanis ezek is konfliktusokat keletkeztetnek. Ahogy bejön a 

jó idő, tavasztól őszig általában az égetés miatt ez heti rendszerességgel egy nagyon nagy 

probléma, általában péntekenként. Az egyik szomszéd nem érti, hogy a másik szomszéd 

égethet, és ő viszont nem.  

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Azt javasolja, hogy vagy az egész városban ne lehessen 

égetni, vagy mindenhol lehessen égetni. Mert ez így, ahogy jelenleg van, logikátlan. 

 

Kállai Zsuzsa Közterület-felügyelet Csoportvezető: Elmondja, hogy valamikor a 

Tűzoltósággal is egyeztetnek, mert hozzájuk érkezik be a jelzés. Ez az emberi oldala, ugyanis 

hogyha a Tűzoltóság megy ki egy ilyen égetésre, akkor több 100.000 Ft a bírság, de ha 

például egy nyugdíjas, 70-80 éves néni/bácsi megy ki a kertbe kapirgálni, és azt égeti el, 

akkor nem biztos, hogy ez a legcélravezetőbb. Hozzáteszi, hogy van egy - közérthetően, nem 

a jogszabályok szárazságával megfogalmazott - tájékoztatójuk arra vonatkozóan, hogy mit ír 

elő a rendelet, és akkor ezeket szokták átadni, akiket érint ez. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás nem lévén, felkéri a bizottsági tagokat, 

hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

28/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. (IX.13.) önkormányzati 

rendelet 3/c sz. melléklet a Képviselő-testület által a bizottságra átruházott hatáskörök 21. 

pontja alapján Szentendrei Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzőjének a Közterület-felügyelet 

2016. évben végzett munkájáról készült beszámolóját elfogadja. 

 

Felelős: bizottsági elnök 

Határidő: azonnal 

 



 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megköszöni Kállai Zsuzsa Közterület-felügyelet 

Csoportvezető, és Kovács László Szentendrei Rendőrkapitányság vezetője munkáját, és az 

ülésen való részvételüket. 

 

 

 

3. Beszámoló Szentendre Város Önkormányzatának gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásáról a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 

1997. évi XXXI. tv. 96. § (6) bekezdése alapján 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Felkéri Bognár 

Juditot, a Dunakanyari Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetőjét, hogy röviden 

tájékoztassa a bizottsági tagokat a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatokkal 

kapcsolatban. 

 

Bognár Judit Dunakanyari Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezető: Elmondja, 

hogy 2016-ban egyesítették a családsegítést és a gyermekjóléti szolgáltatást egy strukturális 

átalakítással, így a párhuzamosságok megszűntek a feladatok és felelősségek megosztása, 

valamint a komplex családgondozások miatt. Szentendre városa két feladatot kapott, az egyik 

települési szinten az önkéntesen nyújtott alapszolgáltatások biztosítása, illetve járásszékhelyű 

feladatot, ami a hatósági intézkedések előkészítését, és a hatósági intézkedések utáni 

gondozást, valamint speciális szolgáltatásokat foglal magában. A hatósági intézkedések utáni 

gondozás például a védelembevétel, a nevelésbevétel, a családba fogadás, az utógondozás, a 

harmadik személynél történő elhelyezés. Ebben az esetben 125 db hatósági intézkedés/ 

határozat után gondoztak gyerekeket. Itt meg kell említeni, hogy járásszékhely szinten benne 

van ebben Csobánka és Pomáz is. Említi, hogy településekre lebontva, a hatósági 

intézkedések után koordinált családoknak a 40%-át Szentendre, 10%-át a társult települések, 

50%-át Csobánka és Pomáz teszi ki. Továbbá elmondja, hogy a központnak járásszékhely 

szinten feladatai lettek még a speciális szolgáltatások - úgymint a készenléti ügyelet, a 

kapcsolattartás, a pszichológusi-, a jogi-, a családterápiás szolgáltatások -, amely feladatokat 

az egész járás területén biztosítani kell. A szolgálat szintjén az önként igénybevett és 

alapszolgáltatás, a család és gyermekvédelmi szolgáltatás nyújtása, mely még a hatósági 

intézkedést megelőzően történik, ekkor próbálják a veszélyeztetettséget megszűntetni, ez 342 

esetben történt, és ebből 145 volt a gyermekkorú, a többi vagy a család tagjai, vagy 

családtalan gyermekek vagy felnőttek. Amire ebben az évben nagyon büszkék, hogy az 

adományozási kedv Szentendrén is nagyon megnövekedett. A zord időben több mint 200 q fát 

gyűjtöttek. Több 100 adag ételt osztottak ki. Rengeteg konzervadományt kaptak. 

Folyamatosan érkezik a több 100 t ruha - elmondása szerint, néha el is borítja őket. Ami 

probléma az intézményben, hogy a strukturális összevonást követően megnövekedtek a 

feladatok, és egyébként is megnövekedett - mint ahogyan a Rendőrkapitány Úr is említette - 

az agresszió, a családon belüli erőszak. A munkatársak 10-12 év után elhagyták a pályát. A 

munkatársaknak körülbelül 1/3-a ment el a pályáról, a stressz, a folyamatos konfliktusok és a 

nehéz helyzetek, plusz az alacsony jövedelem miatt. Az elmúlt fél évben folyamatosan 

hirdetik az állásokat, április 13-án jár le a következő etap, és senki nem jelentkezett, így az ott 

maradó munkatársakra pedig egyre több teher hárul azáltal, hogy körülbelül 2/3-dal látják el 

azokat a feladatokat, amelyeket teljes létszámmal kellene. Pillanatnyilag országos szinten 

nincs megoldás a szociális szférából való elvándorlásnak a megállítására. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Említi, hogy látta, hogy a tető megújult szerencsére a 

Gondozási Központban. Hozzáteszi, hogy ez már egy súlyos probléma volt az utóbbi időben. 

 



 

Bognár Judit Dunakanyari Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezető: Elmondja, 

hogy ez tényleg így van.  

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Érdeklődik, hogy a szociális szférában dolgozók tekintetében 

nem fognak növekedni a bérek. Említi, hogy Kecskésné Sipos Andrea Gondozási Központ 

Szentendre intézményvezető pályázatánál volt erről szó korábban. 

 

Bognár Judit Dunakanyari Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezető: Elmondja, 

hogy nem tudja, de megjegyzi, hogy ezek a kollégák még azelőtt mentek el, amikor volt egy 

bizonyos béremelés. Úgy gondolja, hogy a felsőfokú végzettségűek bére - ha nem is jelentős 

mértékben, de növekedett, de ez az elvándorlás még azelőtt volt. Véleménye szerint viszont 

ez a bérfejlesztés nem fogja visszahozni sem a fiatalokat, sem pedig a középkorúakat a 

pályára, mert a stressz olyan fokúvá vált a munka során, és a felelősség leosztása a törvény 

alapján olyan fokú, hogy ilyen felelősség, és ilyen stressz mellett inkább más területre mennek 

el dolgozni. Megjegyzi, hogy lassan már ez a feladatellátást kezdi el veszélyeztetni, olyan 

szinten, hogy ha még két ember kiesik, akkor kész, feladja. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy jó tudni a problémáról. Továbbá elmondja, 

hogy reméli, hogy ez a béremelés talán kicsit megállítja, vagy lassítja legalábbis ezt az 

elvándorlást. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratórium elnök: Hozzáteszi, hogy 

lenne egy javaslata. Kecskésné Sipos Andreával, és a Bizottsági Elnök Úrral is beszéltek már 

az Egészséges Városért Közalapítványt és Szentendre Város Egészségügyi Intézményeit 

érintő egészségügyi tárgyú pályázatokról, köztük az Egészségfejlesztési iroda létesítésére kiírt 

VEKOP pályázatról. Ennek kapcsán van arra lehetőség, hogy a SZEI a többletkapacitásai 

gyanánt úgynevezett mobil teamekre pályázzon. Ez az ún. account team pontosan arra jó, 

hogy az egészségügyi dolgozókat, és a szociális területen dolgozók is, tehát akik ezen a 

területen érintettek a munkahelyeken, azok például kaphatnának ilyen többlettámogatást - ezt 

szorgalmazni fogja. 

 

Bognár Judit Dunakanyari Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezető: Említi, hogy 

van szupervízió, a beszámolóban is van - az egészségvédelemben ez folyamatosan folyik, már 

több mint tíz éve minden egyes költségvetésben benne van a szociális szakemberek 

szupervíziója éppen a kiégés és a mentális egészségvédelmük érdekében, ezt nem pont a 

kiégés/elnyomás kategóriába tenné.  

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy bármiben, amiben lehet, segítenek. Ha 

valakinek van jó ötlete, a jövőben se hallgassa el. A bizottsági tagok részéről egyéb kérdés, 

hozzászólás, javaslat nem lévén, kéri, hogy szavazzanak a - Püspökmajor Lakótelepi 

Bölcsőde és a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolóját is tartalmazó 

előterjesztésben foglalt - határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 
 

29/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 
 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. (IX.13.) 

önkormányzati rendelet 3/c sz. mellékletének a Képviselő-testület által a Bizottságra 

átruházott hatáskörök 8. pontja alapján  



 

 

1. megtárgyalta és elfogadja Szentendre Város Önkormányzat gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak 2016. évi ellátásáról, a gyermekvédelmi és a gyámügyi 

igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. tv. 96. § (6) bekezdése alapján készült beszámolót. 

2. felkéri a Polgármestert, hogy az értékelés (beszámoló) a Pest Megyei Kormányhivatal felé 

történő megküldéséről gondoskodjon. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

Végrehajtásért közvetlenül felelős: Közigazgatási és Adó Iroda 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megköszöni Bognár Juditnak, a Dunakanyari Családsegítő és 

Gyermekjóléti Szolgálat vezetőjének a munkáját, és az ülésen való részvételt. 

 

 

4. Előterjesztés a Gondozási Központ Szentendre 2016. évi szakmai munkájáról szóló 

beszámoló elfogadásáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Érdeklődik, hogy 

Kecskésné Sipos Andrea szeretné-e még esetleg valamivel kiegészíteni a Gondozási Központ 

Szentendre 2016.évi beszámolóját. Hozzáteszi, hogy a korábbiakban már egyszer - amikor 

Kecskésné Sipos Andrea vezetői pályázatáról volt szó, részletesen átbeszélték az eddigi 

működést. Kéri, hogy csak nagyon röviden ismertesse a beszámoló lényegét. 

 

Kecskésné Sipos Andrea Gondozási Központ intézményvezető: Annyit szeretne még 

mindenképpen elmondani, hogy betöltötték azt a plusz két - négy órás házi gondozói és nyolc 

órás adminisztrációs - státuszt, amire pályázatot írtak ki. Úgy érzi, hogy megtalálták azokat a 

munkavállalókat, akik passzolnak a rendszerbe - nagyon szépen, rendben dolgoznak, és értik 

az egész rendszernek a működését, úgyhogy szinte már ugyanúgy kezelik őket, mint a 

többieket. 

 

Kiss Károlyné: Hozzáfűzi, hogy nem kell így közmunkást kiküldeniük. 

 

Kecskésné Sipos Andrea Gondozási Központ intézményvezető: Elmondja a közmunkások 

ügyében, hogy éppen a múlt szerdán kaptak egy ellenőrzést a Munkaügyi Hivataltól, a két 

közmunkásukat ellenőrizték. Úgy hallotta, hogy jövőre már nem kell őket közmunkásként 

foglalkoztatniuk, hanem átkerülhetnek majd rendes állományba. Szabálysértőket és pártfogó 

felügyelet alattiakat is foglalkoztathatnak így, tehát igyekeznek jóban lenni a Munkaügyi 

Hivatallal. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Kérdés, észrevétel nem lévén, kéri, hogy szavazzanak az 

előterjesztés határozati javaslatának elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

30/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 
 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. (IX.13.) 

önkormányzati rendelet 3/c sz. mellékletének a Képviselő-testület által a Bizottságra 



 

átruházott hatáskörök 11. pontja alapján a Gondozási Központ Szentendre 2016. évi szakmai 

munkájáról szóló beszámolóját a határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 
 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

 

5. Előterjesztés a személyes gondoskodás körébe tartozó szociális és gyermekjóléti 

ellátásokról, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló 24/2003. (V.19.) Önk. számú 

rendelet módosításáról szóló …/2017. (…) önkormányzati rendelet elfogadásáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Említi a személyes 

gondoskodás körébe tartozó szociális és gyermekjóléti ellátásokra vonatkozóan, hogy a 

fizetendő térítési díjak tekintetében tudomása szerint csak egy minimális emelésről van szó. 

Felkéri Kecskésné Sipos Andreát a Gondozási Központ intézményvezetőjét, hogy röviden 

mondja el, hogy miért és mi emelkedik. 

 

Kecskésné Sipos Andrea Gondozási Központ intézményvezető: Elmondja, hogy ez a 

minimális emelés azért nem olyan kevés a számukra. Egyedül a házi gondozás, a klubban 

való tartózkodás díján nem emeltek. Hozzáteszi, hogy azt gondolják, hogy ez a sávos rendszer 

méltányos, a szolidaritás jegyében van, és azok számára is, akiknek esetleg magasabb is a 

jövedelmük, de olyan élethelyzetben vannak, vagy olyan betegséggel küzdenek, amihez igen 

magas a gyógyszerköltségük - mert bizony lehet az embernek ilyen élethelyzete. Akik ilyen 

élethelyzetben vannak, azokat méltányossági alapon mindig a Polgármester Úrhoz irányítják, 

és javasolják, hogy csökkenjen a költségük az előírtakhoz képest. A szociális étkeztetés napi 

költsége az egyik jövedelmi sávban például 613 Ft-ról 666 Ft-ra emelkedett, ez a plusz 53 Ft 

kevésnek tűnik, de összeadják az egész hónapra vonatkozóan, és így már sok. Elmondja, hogy 

tavaly is az emelés mértéke hasonlóan 50 Ft/ellátási nap körül alakult. Megjegyzi, hogy 

soknak találják, mert időspártiak. Ehhez adódik még hozzá adott esetben az ebédkiszállítás 

költsége, és ha valakihez kimennek például házi gondozásra napi egy órában, akkor az már 

12.000 Ft. Kiszámolta, hogy éves szinten ez 2.600.000 Ft körüli összeg lenne, ennyibe 

kerülne ez a városnak, ha átvállalná ezt a költséget. Hozzáteszi, hogy azt sem lehet mondani, 

hogy ezt teljesen átvállalja a város, mert akkor jövőre újra emelkedik, és akkor megint majd 

kire hárítják át. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megjegyzi, hogy 24 millió Ft-tal kerül többe az étkeztetés a 

városnak. 

 

Kecskésné Sipos Andrea Gondozási Központ intézményvezető: Elmondja, hogy jelezni 

szeretné, hogy nagyon soknak találják, de elfogadják. Annak viszont örülnek, hogy ezek a 

térítési díjak június 1-től változnak, mert az összes megállapodásukat - amelyek az 

étkeztetésre vonatkoztak mind módosítaniuk kell, előzőleg az értesítőket az időseknek ki kell 

küldeni, hogy elfogadják-e, hiszen az időseknek akkor többet kell fizetniük, tehát a 

gondozottakat is erről ki kell értesíteni. Megjegyzi, hogy kell azért egy kis idő, amíg ez az 

egész átfut, hogy az időseknek elmagyarázzák, hogy miért több, és ez miért történik. A többi 

ellátásukon, amit meghatározhat, azokon a költségeken pontosan ezért nem is emeltek, hiszen 

van olyan ellátottjuk is, aki 30.000-40.000 Ft-ot fizet az egész ellátásáért, ideértve a 

klubtagsága, a reggelije, az ebédje, és az uzsonnája - tehát maga a rendszer nagyon jól kitalált 



 

és méltányos is, úgyhogy szerette volna ezt mindenképpen azért elmondani. Továbbá 

elmondja, hogy akik a rendszerükben benne vannak, azok valóban rászorulók, és e tekintetben 

a sávos rendszernek nagyon örülnek. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: A bizottsági tagok részéről egyéb kérdés, hozzászólás, 

javaslat nem lévén, kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 
 

 31/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta a személyes 

gondoskodás körébe tartozó szociális és gyermekjóléti ellátásokról, valamint a fizetendő 

térítési díjakról szóló 24/2003. (V.19.) Önk. számú rendelet módosításáról szóló …/2017. 

(…) önkormányzati rendelet elfogadásáról készült előterjesztést, azt a Képviselő-

testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

 

 

6. Előterjesztés a Polgárőrség Szentendre Egyesület részére kedvezményes helyiség-

bérbeadásról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Felkéri Simonyi 

Zsoltot, a Polgárőrség Szentendre Egyesület elnökét, hogy mondja el az elmúlt időszakra 

vonatkozóan, amit fontosnak tart. 

 

Simonyi Zsolt Polgárőrség Szentendre Egyesület elnöke: Elmondja, hogy megpróbál 

változtatni egy kicsit az elődjei tettein, mert most úgy néz ki, hogy egy kicsit szűrődik a 

tagság is. Nem feltétlenül azért, mert többen lettek, hanem mert kevesebben, de talán 

hatékonyabbak is, akik vannak. Az Egyesület egyébként iszonyat mennyiségű munkát végez, 

a Rendőrséggel közös szolgálatokban városi rendezvények biztosításában vettek részt - ez 

nagyon leterheli a tagságot, ettől függetlenül az elmúlt évben közel 4.000 óra volt a teljesített 

óraszámuk. Gépkocsival, motorral általában a Rendőrséggel közös szolgálataik igen magas 

számban voltak. Említi, hogy ő maga is motorkerékpárral tavaly 12.000 km-t ment motoros 

rendőrként, mert nem volt a rendőr járőrnek párja. Idén szeretnének több önálló szolgálatot és 

egy kicsit kevesebb rendezvénybiztosítást ellátni. Említi, hogy két autója van az 

Egyesületnek, és mindkettő kezd már alkalmatlanná válni a feladatra. Terveznek egy új autót 

is beszerezni, próbál erre a Pest Megyei Polgárőr Szövetségtől is egy kis támogatást szerezni, 

mindenképpen egy összkerékhajtású gépjárműre lenne szükség, tekintettel arra, hogy az 

Egyesület jelenlegi autóival a téli időszakban szinte lehetetlen Pismányba, vagy a 

Boldogtanyára valahogyan feljutni. Hozzáteszi, hogy annak meg nem sok értelme van, hogy a 

11-es főúton menjenek csak föl-le, tehát egy Pick-Up jellegű terepjárót gondoltak beszerezni 

az idén. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy megérti a gondot. Említi, hogy az 

előterjesztésben szerepel a helyiségcsere a piacnál. A helyiségbérléssel kapcsolatban úgy 

tudja, hogy az előzőekre vonatkozóan, az eredetileg használt nagyobb alapterületű helyiség 

bérlésénél egy minimális tartozás halmozódott föl. Márton Andrea Vagyongazdálkodási 

Irodavezetőt kérdezi ez ügyben. 

 



 

Simonyi Zsolt Polgárőrség Szentendre Egyesület elnöke: Elmondja, hogy még az elődje 

idején nagyjából 200.000 Ft bérleti díj tartozás halmozódott föl. 

 

Márton Andrea Vagyongazdálkodási Irodavezető: Megjegyzi, hogy ezt az összeget a 

kolléganője, Bánhidi - Kovács Anikó fogja tudni pontosan megmondani. 

 

Bánhidi - Kovács Anikó lakásgazdálkodási előadó: Említi, hogy arról beszéltek, hogy az a 

helyiség, amit megkapnak kicsit romos állapotban van - ellopták ott a csatornát, ezért beázott 

-, rendbe hoznák kívülről is és belülről is, felméretnék, hogy mennyi munkát tudnának még 

belefektetni. 

 

Simonyi Zsolt Polgárőrség Szentendre Egyesület elnöke: Elmondja, hogy a jelenlegi 

helyiségből - amelyet most bérelnek, az Egyesület átköltözne egy kisebb helyiségbe, a 

jelenlegi helyiséget pedig megkapná egy vállalkozó. Nem kérné a teljes tartozás elengedését. 

 

Máron Andrea Vagyongazdálkodási Irodavezető: Hozzáteszi, hogy abban maradtak, hogy 

a VSZN Zrt.-vel felméretik, hogy mennyibe kerülne a felújítás és a tartozás egy részének 

fejében megcsináltatják.  

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Említi, hogy örül, hogy ennyi jót hallott. Egyéb kérdés nem 

lévén, kéri a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak az előterjesztéssel kapcsolatos határozati 

javaslatról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

32/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 35/A. § (2) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. az Önkormányzat kössön határozatlan időre, de legfeljebb a közfeladat ellátásáig terjedő 

időre szóló bérleti szerződést a Polgárőrség Szentendre Egyesülettel a Szentendre, 

Bükkös part 34 szám alatti 1039/1/A/2 hrsz-ú 20 m2 alapterületű helyiségre vonatkozóan 

azzal, hogy bérlő a bérlemény használatáért a közfeladat ellátására tekintettel bérleti díjat 

nem köteles fizetni,  

 

2. az ingyenes bérbeadás feltételeinek fennállását az illetékes bizottság évente 

felülvizsgálja, 

 

3. felkéri a Polgármestert, hogy a bérleti szerződést kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 



 

7. Tájékoztató a Képviselő-testület által a Polgármesterre – népjóléti igazgatás területén – 

átruházott hatáskörben tett intézkedésekről a 2016. november 06. – 2017. február 5. 

közötti időszakban 

   

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti a tájékoztatóban foglaltakat. Megállapítja, hogy 

ezzel kapcsolatban nincs észrevétel, hozzászólás. Felkéri a bizottsági tagokat, hogy 

szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

33/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága a Képviselő-testület által a 

Polgármesterre – népjóléti igazgatás területén – átruházott hatáskörben tett intézkedésekről a 

2016. november 06. – 2017. február 5. közötti időszakban tárgyú tájékoztatót elfogadta. 

 

 

8. Előterjesztés Szentendre Város Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 22/2016. (IX.13.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Említi, hogy ez csak 

formális. Kérdése a bizottsági tagokhoz, hogy van-e egyéb hozzászólás. A bizottsági tagok 

részéről egyéb kérdés, hozzászólás, javaslat nem lévén, kéri, hogy szavazzanak az 

előterjesztés megtárgyalásra és elfogadásra javasolásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

34/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta a Szentendre 

Város Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. (IX.13.) 

önkormányzati rendelet módosításáról készült előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja 

 

 

9. Előterjesztés a VSZN Zrt.-vel kötött közétkeztetési szolgáltatási szerződés módosításáról   

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Említi, ha a 

bizottsági tagok részéről egyéb kérdés, észrevétel nincs, akkor kéri, hogy szavazzanak az 

előterjesztés megtárgyalásra és elfogadásra javasolásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

35/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta a VSZN Zrt.-vel 

kötött közétkeztetési szolgáltatási szerződés módosításáról készült előterjesztést, azt a 

Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 



 

10. Előterjesztés az Urban Innovative Actions kezdeményezés közvetlen Europai Uniós 

pályázati felhíváson történő indulásról, elektromos közbringa hálózat létesítéséről 

 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Megjegyzi, hogy 

nem tudja, hogy mennyi esélyük van, mert az első prioritása ennek a pályázatnak a migránsok 

beillesztése a helyi életbe, és a harmadik a közlekedésfejlesztés innovatív megoldása volt. 

Reméli azért, hogy Brüsszelben gondolnak rájuk, mert ez egy minta értékű projekt lehet, és 

nagyon jót tenne a város közlekedésének és a turizmusnak is, főleg akkor, ha megvalósul 

Budapestig az EuroVelo kerékpárút. Megállapítja, hogy a bizottsági tagok részéről egyéb 

kérdés, észrevétel nincs. Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

36/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta az Urban 

Innovative Actions kezdeményezés közvetlen Europai Uniós pályázati felhíváson történő 

indulásról, elektromos közbringa hálózat létesítéséről készült előterjesztést, azt a 

Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

 

 

11. Előterjesztés a központi háziorvosi ügyeleti szolgáltatás tárgyú közbeszerzési eljárásról 

 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Említi, hogy ma 

reggel volt ezzel kapcsolatban egy megbeszélés. Várhatóan júliusban lehetne ezt bevezetni, 

mert még a hatósági engedélyezések folyamatban vannak. Ez egy nagyon nagy lépés a 

szentendrei egészségügyben, úgyhogy a Bizottságnak ez egy nagyon jó hír, ezért javasolja, 

hogy támogassák. Ráadásul még a benne lévő ár csökkenhet is, mert jelenleg tárgyalás alatt 

van a közbeszerzési eljárás keretén belül. A bizottsági tagok részéről egyéb kérdés, 

hozzászólás, javaslat nem lévén, kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

37/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta a központi 

háziorvosi ügyeleti szolgáltatás tárgyú közbeszerzési eljárásról készült előterjesztést, azt 

a Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

 

 

 



 

12. Előterjesztés Szentendre, Hamvas Béla u. 10. II/7. szám alatti lakás bérbeadási 

jogcímének módosításáról 

 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Kérdés, hozzászólás 

nem lévén, felkéri a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

38/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 3. § (4) bekezdésében meghatározott hatáskörében eljárva úgy dönt, 

hogy – amennyiben azt a Városfejlesztési, Jogi és Pénzügyi Bizottság is jóváhagyja – a 

szentendrei belterületi 1245/12/A/76 hrsz.-ú, 2000 Szentendre, Hamvas Béla u. 10. II/7. sz. 

alatti, 41 m2 alapterületű, 1,5 szobás bérlakás bérbeadási jogcímét szociális alapúról 

közérdekű célból történő bérbeadásra változtatja. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. április 30. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

13. Előterjesztés Szentendre, Hamvas Béla u. 10. II/7. szám alatti lakás közérdekű célból 

történő bérbeadásáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. A bizottsági tagok 

részéről egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

39/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta a Szentendre, 

Hamvas Béla u. 10. II/7. szám alatti lakás közérdekű célból történő bérbeadásáról 

készült előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja. 

 

 

 

14. Előterjesztés a Püspökmajor Lakótelepi Bölcsőde intézményvezetői pályázat kiírásáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Elmondja, hogy 

ősszel jár le az intézményvezető megbízatása. A bizottsági tagok részéről egyéb kérdés, 



 

hozzászólás, javaslat nem lévén, kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

40/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta a Püspökmajor 

Lakótelepi Bölcsőde intézményvezetői pályázat kiírásáról készült előterjesztést, azt a 

Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

 

 

15. Előterjesztés a Vujicsics Tihamér Alapfokú Művészeti Iskola intézményi 

átszervezésének véleményezéséről 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Hozzáteszi, hogy 

gyakorlatilag ez egy formális szavazás, mert csak véleményezniük kell az oktatás 

átszervezésekkel kapcsolatos dolgokat. A bizottsági tagok részéről egyéb kérdés, hozzászólás, 

javaslat nem lévén, kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

41/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta a Vujicsics 

Tihamér Alapfokú Művészeti Iskola intézményi átszervezésének véleményezéséről 

készült előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja. 

 

 

 

16. Előterjesztés a Szociális lakáspályázatok eredményéről 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Javasolja, hogy a 

lakáspályázatokra vonatkozóan, lakásonként menjenek sorban, a javaslatok ismertetésénél. 

Felkéri Both Piroska munkacsoport elnököt, hogy ismertesse a Jóléti Munkacsoport javaslatát.  

 

Both Piroska munkacsoport elnök: Tájékoztatja a Bizottsági tagokat, a Munkacsoport 

javaslatai az egyes lakásokra vonatkozóan az alábbi:  

- Dózsa György út 59. fsz. 2. szám alatti 98/7/A/2 hrsz-ú 51 m2 alapterületű komfortos 

lakás bérbevételére Kaposvári Ferenc Józsefnét, 

- Dózsa György út 75. szám alatti 90/1/A/19 hrsz-ú 44 m2 alapterületű komfortos lakás 

bérbevételére Csereklye Lászlónét, 

- Kálvária u. 24. III. ép. fszt. 4. szám alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 28 m2 

alapterületű komfortos lakás bérbevételére Szadeczky István Lászlónét javasolják,  



 

- Kálvária u. 24. I. ép. fsz. 1. szám alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 28 m2 

alapterületű komfortos lakás bérbevételére kiírt pályázat eredménytelen, mely azonnali 

hatállyal indoklás nélkül visszavonásra kerül, 

- Kálvária u. 24. I. ép. I/4. szám alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 28 m2 

alapterületű komfortos lakás bérbevételére Titi Pálnét,  

- Kálvária u. 24. II. ép. I/6. szám alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 38 m2 

alapterületű komfortos lakás bérbevételére Kristályné Major Idát, 

-     Kálvária u. 24. II. ép. II/7. szám alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 42 m2 

alapterületű komfortos lakás bérbevételére Palik Józsefet, 

-     Kálvária u. 24. II. ép. III/10. szám alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 38 m2 

alapterületű komfortos lakás bérbevételére Papp Angélát javasolják,   

- Kálvária u. 24. II. ép. fszt. 1. szám alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 38 m2 

alapterületű komfortos lakás bérbevételére kiírt pályázat eredménytelen, mely azonnali 

hatállyal indoklás nélkül visszavonásra kerül, 

- Kálvária u. 24. III. ép. fszt. 1. szám alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 38 m2 

alapterületű komfortos lakás bérbevételére kiírt pályázat szintén eredménytelen, mely 

azonnali hatállyal indoklás nélkül visszavonásra kerül, 

- Kálvária u. 24. III. ép. I/5. szám alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 42 m2 

alapterületű komfortos lakás bérbevételére Tekulics Attilánét, 

- Károly u. 2. II/8. szám alatti 8634/3/A/8 hrsz-ú ingatlanban található 50 m2 alapterületű 

összkomfortos lakás bérbevételére Vágóné Püspöki Mártát javasolják, 

- Károly u. 10. fsz. 2. szám alatti 8634/3/A/57 hrsz-ú ingatlanban található 50 m2 

alapterületű összkomfortos lakás bérbevételére kiírt pályázat eredménytelen, mely 

azonnali hatállyal indoklás nélkül visszavonásra kerül, 

- Kossuth u. 4. fszt. 1. szám alatti 987 hrsz-ú ingatlanban található 43 m2 alapterületű 

komfortos lakás bérbevételére Petrik Pétert, 

- Rákóczi utca 30. fszt. 1. szám alatti 2578/2 hrsz.-ú ingatlanban található 28 m2 

alapterületű komfortos lakás bérbevételére Béres Beátát javasolják, 

- Szabadkai u. 9/12. szám alatti 453/3 hrsz-ú ingatlanban található 44 m2 alapterületű 

komfortos lakás bérbevételére kiírt pályázat eredménytelen, mely azonnali hatállyal 

indoklás nélkül visszavonásra kerül, 

- Vasvári P. u. 42. szám alatti 3298 hrsz-ú ingatlanban található 47 m2 alapterületű 

komfortos lakás bérbevételére Dolák Sándort, 

- Kálvária u. 24. I. ép. III/10. szám alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 38 m2 

alapterületű komfortos lakás bérbevételére Kövi Zoltán Jánost javasolják. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Érdeklődik, hogy mi az indoka ezeknek a visszavonásoknak.  

 

Márton Andrea Vagyongazdálkodási Irodavezető: Elmondja, hogy a jelenlegi szociális, és 

lakásrendelet és a pályázati kiírás szerint nem tudják megindokolni - igazából készülnek egy 

rendelet módosításra, és már erre gondolva, ezzel összefüggésben. 

 

Petricskó Zoltán Általános Alpolgármester: Annyit szeretne még ehhez hozzáfűzni, hogy 

nagyon sok embernek a minimálbér növekedéssel megemelkedett a fizetése, és ha csak a 

négyszeres szorzót veszik figyelembe, akkor valaki már a költségelvűbe kellene, hogy 

átkerüljön - valaki csak 200-300 Ft-tal, tehát az összeg az pici, és ha már átkerülne a 

költségelvűbe, akkor dupla ennyit fizetne. 

 

Bánhidi – Kovács Anikó lakásgazdálkodási előadó: Hozzáteszi, hogy több, mint a dupláját 

kellene ez esetben fizetniük. 

 



 

 

Petricskó Zoltán Általános Alpolgármester: Említi, hogy szociálisan nagyon megterhelné 

ez a lakókat - itt történne tehát egy módosítás, és ezért lettek ezek visszavonva, hogy ne 

kerüljenek ki az utcára, vagy ne kerüljenek hátrányosabb helyzetbe. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Véleménye szerint logikus így, mert ezek tényleg 2011. évi 

szintek, és azóta nem emelkedtek. 

 

Márton Andrea Vagyongazdálkodási Irodavezető: Elmondja, hogy a lakásrendelet szerint 

ehhez kell kötni a négyszeres szorzót. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megjegyzi, hogy a legutóbbi lakásrendelet 2011. évi volt, 

amikor meghatározták ezeket az árakat. További kérdés, hozzászólás nem lévén, felkéri a 

bizottsági tagokat, hogy szavazzanak egyben a tizenkilenc (tizenkilencedikként az 

eredménytelenül zárult pályázatokról szóló) határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatokat hozza: 

 

42/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Dózsa György út 59. fsz. 2. szám 

alatti 98/7/A/2 hrsz-ú 51 m2 alapterületű komfortos lakás bérbevételére 2017. március 

28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza meg: 

   - a pályázat eredményes, nyertese: Kaposvári Ferenc Józsefné  

 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

43/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Dózsa György út 75. szám alatti 

90/1/A/19 hrsz-ú 44 m2 alapterületű komfortos lakás bérbevételére 2017. március 28-

ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza meg: 

       - a pályázat eredményes, nyertese: Csereklye Lászlóné  

 



 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

44/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 

 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Kálvária u. 24. III. ép. fszt. 4. szám 

alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 28 m2 alapterületű komfortos lakás 
bérbevételére 2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

       - a pályázat eredményes, nyertese: Szadeczky István Lászlóné 

 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

45/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Kálvária u. 24. I. ép. fsz. 1. szám 

alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 28 m2 alapterületű komfortos lakás 

bérbevételére 2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

- a pályázat eredménytelen, mely azonnali hatállyal indoklás nélkül visszavonásra kerül,  

 

2. felhatalmazza a Polgármestert a pályázat ismételt kiírására. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 



 

46/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Kálvária u. 24. I. ép. I/4. szám 

alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 28 m2 alapterületű komfortos lakás 
bérbevételére 2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

- a pályázat eredményes, nyertese: Titi Pálné   

 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

47/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Kálvária u. 24. II. ép. I/6. szám 

alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 38 m2 alapterületű komfortos lakás 

bérbevételére 2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

- a pályázat eredményes, nyertese: Kristályné Major Ida   

 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

48/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 



 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Kálvária u. 24. II. ép. II/7. szám 

alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 42 m2 alapterületű komfortos lakás 

bérbevételére 2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

- a pályázat eredményes, nyertese: Palik József   

 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

49/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 

 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Kálvária u. 24. II. ép. III/10. szám 

alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 38 m2 alapterületű komfortos lakás 

bérbevételére 2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

- a pályázat eredményes, nyertese: Papp Angéla   

 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

50/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Kálvária u. 24. II. ép. fszt. 1. szám 

alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 38 m2 alapterületű komfortos lakás 

bérbevételére 2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

- a pályázat eredménytelen, mely azonnali hatállyal indoklás nélkül visszavonásra kerül,  

 

2. felhatalmazza a Polgármestert a pályázat ismételt kiírására. 

 



 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

51/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Kálvária u. 24. III. ép. fszt. 1. szám 

alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 38 m2 alapterületű komfortos lakás 
bérbevételére 2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

- a pályázat eredménytelen, mely azonnali hatállyal indoklás nélkül visszavonásra kerül,  

 

2. felhatalmazza a Polgármestert a pályázat ismételt kiírására. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

52/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Kálvária u. 24. III. ép. I/5. szám 

alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 42 m2 alapterületű komfortos lakás 

bérbevételére 2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

       - a pályázat eredményes, nyertese: Tekulics Attiláné   

 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

 

 

 



 

53/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Károly u. 2. II/8. szám alatti 

8634/3/A/8 hrsz-ú ingatlanban található 50 m2 alapterületű összkomfortos lakás 
bérbevételére 2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

- a pályázat eredményes, nyertese: Vágóné Püspöki Márta 

 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

54/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Károly u. 10. fsz. 2. szám alatti 

8634/3/A/57 hrsz-ú ingatlanban található 50 m2 alapterületű összkomfortos lakás 
bérbevételére 2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

- a pályázat eredménytelen, mely azonnali hatállyal indoklás nélkül visszavonásra kerül,  

 

2. felhatalmazza a Polgármestert a pályázat ismételt kiírására. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

55/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 



 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Kossuth u. 4. fszt. 1. szám alatti 

987 hrsz-ú ingatlanban található 43 m2 alapterületű komfortos lakás bérbevételére 

2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza meg: 

- a pályázat eredményes, nyertese: Petrik Péter   
 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

56/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Rákóczi utca 30. fszt. 1. szám alatti 

2578/2 hrsz.-ú ingatlanban található 28 m2 alapterületű komfortos lakás 

bérbevételére 2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

- a pályázat eredményes, nyertese: Béres Beáta   
 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

57/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 

 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Szabadkai u. 9/12. szám alatti 

453/3 hrsz-ú ingatlanban található 44 m2 alapterületű komfortos lakás bérbevételére 

2017. március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza meg: 

- a pályázat eredménytelen, mely azonnali hatállyal indoklás nélkül visszavonásra kerül,  
 

2. felhatalmazza a Polgármestert a pályázat ismételt kiírására. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 



 

58/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Vasvári P. u. 42. szám alatti 3298 

hrsz-ú ingatlanban található 47 m2 alapterületű komfortos lakás bérbevételére 2017. 

március 28-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza meg: 

- a pályázat eredményes, nyertese: Dolák Sándor   

 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

59/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló, Kálvária u. 24. I. ép. III/10. szám 

alatti 8634/65 hrsz-ú ingatlanban található 38 m2 alapterületű komfortos lakás 

bérbevételére 2017. március 30-ra kiírt pályázat eredményét az alábbiak szerint határozza 

meg: 

- a pályázat eredményes, nyertese: Kövi Zoltán János  

 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyertest a döntésről értesítse és a lakásbérleti 

szerződést a pályázat nyertesével 5 évre szólóan kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

60/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 11. § (7) bekezdés alapján  
 

1. Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában álló március 28-ra kiírt és 

eredménytelenül zárult pályázatokat érvényteleníti, 



 

 

2. felkéri a Polgármestert, hogy a 2. sz. melléklet szerinti pályázott, de nem nyert 

jelentkezőket a döntésről értesítse. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. május 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

17. Előterjesztés Balogh János és neje méltányossági részletfizetési kérelméről 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Kérdés, hozzászólás 

nem lévén, felkéri a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

61/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 30. § (1) bekezdése alapján javasolja a Városfejlesztési-, Jogi- és 

Pénzügyi Bizottságnak, hogy Balogh Jánosnak és nejének a Szentendre, Gellért u. 4. fszt. 4. 

sz. alatti lakásbérleti szerződésből eredő 144.580,- Ft összegű tartozása részletfizetésére 

irányuló kérelmének adjon helyt azzal, hogy Balogh János és neje a törvényes ügyleti 

kamattal növelt tartozását 2017. május hónaptól 18 havi, részletekben fizetheti meg, feltéve, 

hogy közjegyző előtt egyoldalú kötelezettségvállaló nyilatkozatot tesznek a részletfizetési 

megállapodásban foglaltak betartására vonatkozóan. Amennyiben részletfizetési kötelezettsé-

güket nem tartják be, akkor teljes tartozásuk egy összegben esedékessé válik, és végrehajtó 

útján kerül behajtásra. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. április 30. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

18. Előterjesztés a Szentendrei Péter-Pál Alapítvány Karitász Szolgálat támogatásáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Hozzáteszi, hogy a 

Karitász Szolgálat szokásos támogatásáról van szó. Megállapítja, hogy nincs ezzel 

kapcsolatban kérdés, hozzászólás. Felkéri a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (3) igen szavazattal az alábbi 

határozatokat hozza: 

62/2017. (IV. 10.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. (IX.13.) Önk. sz. 

rendelet 3/c sz. melléklet a képviselő-testület által a bizottságra átruházott hatáskörök 10. 



 

pontja alapján úgy dönt, hogy  

 

1. a Város 2017. évi költségvetéséről szóló 5/2017. (II. 21.) önkormányzati rendelet 8. sz 

mellékletében II. Célfeladatok 3. Szociális ellátás soron tervezett előirányzat terhére 

1. 200.000 Ft támogatást nyújt a Szentendrei Péter-Pál Alapítvány Karitász Szolgálata 

számára 

 

2. felkéri a polgármestert, hogy a Péter-Pál Alapítvánnyal a határozat mellékletét képező 

támogatási szerződést kösse meg. 

 

Felelős: általános alpolgármester  

Határidő: azonnal 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Közigazgatási és Adó Iroda 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

19. Tájékoztató a VEKOP pályázatok előkészítő munkáinak megkezdéséről 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti a tájékoztatóban foglaltakat. Említi, hogy a VEKOP 

pályázatok előkészítő munkáinak megkezdésével kapcsolatban Gerőcs Katalin Egészséges 

Városért Közalapítvány Kuratórium elnökével, Dr. Pázmány Annamária Szentendre Város 

Egészségügyi Intézményei vezetőjével, és Dr. Hasicz Ágnes szakmai vezető háziorvos 

Asszonnyal nagyon sokat dolgoztak ezen a pályázaton. Többféle pályázat is van. Felkéri 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratórium elnökét, hogy röviden 

ismertesse, hogy mire pályáznának. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratórium elnöke: Köszöni a 

meghívást. A pályázatokkal kapcsolatban elmondja, hogy ugyanarról van szó, amelyet már 

korábban a bizottsági ülésen tájékoztatásul elmondtak. Gyakorlatilag a Közép-magyarországi 

régió számára megnyíltak óriási egészségügyi források. Az egyik az egy járási jellegű feladat 

lehet, illetve csak azt tudják megpályázni, ami egy Egészségfejlesztési iroda létesítésére 

vonatkozik. A második pályázat a praxisközösségi pályázat, amit úgy néz ki, hogy a B terv 

szerint szintén egy járásra kellene kinyitni. Szentendrei központtal például Budakalászra 

kellene még kiterjeszteni, illetve azokra, akik ebben még részt kívánnak venni, ez 

gyakorlatilag ennek az egészségfejlesztési programnak a lefedése. A harmadik pedig - ami 

tulajdonképpen a SZEI önálló pályázata - egy humánerőforrás fejlesztésre vonatkozik. 

Amennyiben meg tudják ezt oldani, akkor többlet kapacitásokat jelentene, mobil teamek 

kidolgozását, illetve olyan plusz feladatokat, amellyel meg lehetne esetleg még néhány 

egészségszolgáltatás, rendelés kihelyezését, és egyebet finanszírozni. Most ebből ez a három 

része az, ami működik. Igazából azt még nem tudják pontosan - ugyan már előrehaladott 

állapotban van a projekt, de nagyon sok olyan tényező, illetve technikai kérdés van még, amit 

tudni kell - például, hogy ki tudja majd ezt megpályázni, önállóan a praxis, vagy 

konzorciumokat alkotnak, stb. Technikai kérdések vannak, amelyek máshova tartoznak. 

Mindenesetre azt szeretné most kérni, hogy előzetesen is támogassák a kezdeményezésüket. A 

Polgármester Úrnak egy pályázati projekt bemutatást már megtettek, továbbá ma reggel az 

egészségügyi stratégiai munkacsoport is tárgyalt erről, készült erről egy tájékoztató írásbeli 

anyag, amelyet kiküldtek. Igazából egy támogatást szeretnének erre kérni, amennyiben a 

megvalósítás előkészítésével a Jóléti Bizottság egyetért. Hozzáfűzi, hogy az Egészséges 

Városért Közalapítvány annyiban játszik ebben szerepet, hogy valakinek fel kell vállalnia 

azoknak az informális induló csatornáknak a feltérképezését, illetve annak a szakmai 



 

anyagnak az összefogását, amelyet a szakmai partnerrel, vezetővel, Dr. Pázmány Annamária 

SZEI intézményvezetővel együtt amúgy már eddig is végeztek. Továbbá elmondja, hogy 

lényegében ez a projekt felöleli a Közalapítvány teljes feladatlistáját, tehát ami az 

önkormányzat - mint alapító tervei szerint a Közalapítvány célfeladataiban szerepel, azt meg 

tudja csinálni két év alatt a térségben, illetve elsősorban Szentendrére fókuszálva. Hozzáteszi, 

hogy ez egy olyan jellegű koordinációs projekt, hogy mindenkivel együtt kell dolgozni, 

nemcsak a térségi önkormányzatokkal, hanem a városon belül, a térségi Népegészségügyi 

Szakigazgatási Szervvel, a Családsegítővel, a Mentálhigiénés Központtal, a Rendőrséggel, a 

Polgárőrséggel, a védőnőkkel, tehát gyakorlatilag most az, amelyet már próbálgatnak évek óta 

- ilyen együttműködések, most egy nagy büdzséből támogatásra kerülne. Megjegyzi, hogy 

ennyit tud most, és nem is szeretne most erről többet elmondani - ebben a fázisban van jelen 

pillanatban ez a projekt, csak egy támogató gondolatot szeretne hallani erre vonatkozóan. A 

Jegyző Úrral, a Városfejlesztési Irodával is voltak már ez ügyben egyeztetések, az Általános 

Alpolgármester Úrral is voltak már megbeszélések, aki ezt a kezdetektől fogva tudja. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Elmondja, hogy valóban beszéltek róla, de 

számokat még nem látott ezzel kapcsolatban. Említi, hogy nem keresték őt még fel 

személyesen emiatt, hogy gyakorlatilag mennyibe kerülne ennek a fenntartása a 

későbbiekben, és hogy ki fogja finanszírozni, tehát hogy teljes finanszírozást kap-e a projekt. 

Érdeklődik, hogy meddig kellene ezt fenntartani. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratórium elnöke: Említi, hogy ez 

még nem is készült el, annyit tud most elmondani, hogy 100%-os támogatottságú a projekt, az 

egyik 18 hónapig, a másik 24 hónapra szólna, de úgy van szerencsésen megoldva, hogy a 

praxisnál a feladatok vannak meg, de a munkaerő tekintetében, tehát a megbízási alapon 

foglalkoztatott embereknél nincs fenntartási kötelezettség. Az Egészségfejlesztési iroda 

esetében viszont az a fenntartási kötelezettség, hogy az Egészségfejlesztési iroda vezetőjének 

a munkabére van benne, amit most a pályázatból kiolvas, illetve amit korábban már kértek a 

már működő irodáktól. Ami már biztos, hogy a már jelenleg is már működők havi támogatást 

kapnak az Államkincstártól. EU-s népegészségügyi vállalás alapján fenn kell tartani a 

meglévő népegészségügyi hálózatot. Úgy jönnek most képbe, hogy eddig nem volt VEKOP-

os pályázat, a Közép-magyarországi régió kiesett ebből, és most megkapták a lehetőséget erre. 

Továbbá elmondja, hogy volt egy miniszteri tájékoztató, ahol arról kaptak tájékoztatást, hogy 

folyamatban van, annak a kidolgozása, hogy egy és két évre milyen állami forrásokból tudnák 

megvalósítani a programjukat. Elmondja, hogy kompletten ad az iroda pénzt a programra, 

melyek a fenntartási időszakban is működhetnek. Hozzáteszi, hogy egy tényező viszont 

nagyon fontos - nagyon kevés már a jelentkezésig az idő, tehát a májusi testületi ülésre elvileg 

már be kellene mennie az előkészített anyagnak, majd pedig egy egészségügyi tervet kellene 

készíteni. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Érdeklődik, hogy akkor valóban arról van szó, 

hogy az önkormányzat nincs terhelve anyagilag, tehát teljes mértékben támogatott a projekt. 

Elmondja, hogy amíg nincsenek konkrétumok, addig nem tudnak dönteni. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy a Bizottság a pályázatot elvileg - az eddigi 

információk alapján maximálisan támogatja. Javasolja, hogy dolgozzák ki a terveket. Továbbá 

elmondja, hogy tekintettel arra, hogy egy tájékoztatóról van szó, szavazni nem kell róla.  

 

A Bizottság a tájékoztatót tudomásul vette. 

 

 



 

Egyebek 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Érdeklődik, hogy egyebek témában a Bizottság tagjai közül 

akar-e valaki felszólalni.  

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megállapítja, hogy nincs az Egyebekhez több észrevétel. 

Megköszöni a bizottsági ülésen való részvételt. Tájékoztatja a bizottsági tagokat, hogy ezen 

ülésről készített jegyzőkönyvet személye mellett Kiss Károlyné bizottsági tagnak kell aláírnia.  

 

Több napirendi pont nem lévén az elnök 19:00 órakor bezárja az ülést. 

 

 

K.m.f. 

 

 

Kiss Károlyné  Pintér Ádám 

bizottsági tag   bizottsági elnök  


